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Protokoll 
 

  

Styrelsemöte i Storsjöns Segelsällskap 

 

 Datum:  2011-09-13 

 Tid: 19.00 

 Plats: Klubb- huset Östersund 

 

 Närvarande: 

  

 Asbjörn Norling Ordförande 

 Sven Wahlström Kassör 

Jan-Olov Undvall Sekreterare  

 Kjell Sundström 

 Mats Johansson 

 Monica Netzler 

Per Sandström 

 Wille Ulrich Häreblad 

    

 

§1 Ordförande öppnar styrelsesammanträdet. 

 

§2 Punkter på dagordningen: 

 Föregående protokoll 

 Ekonomi 

 Inkommen post 

 Rapporter 

 Beslut tagna under mötet 

 Övriga frågor 

 Mötets avslutning 

 

§3    Föregående protokoll 
  

Föregående protokoll las till handlingarna. 

  

§4 Ekonomi: 
  

Kassören bedömer det ekonomiska läget som oförändrat gott. Två varvsavgifter 
kommer att återbetalas.  

 

§ 5 Inkommen post 

 

Kassören informerade att följande post inkommit: 

 

 Från Svenska Seglarförbundet har det inkommit information om planer 

på samarbete med Båtunionen. Förhandlingar om ett samgående kommer 

att inledas. SSS har tidigare yttrat sig positiv till ett samgående.  
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§ 6 Rapporter 

 

Ordförande  

 

 Ordförande tog upp frågan om förberedelser inför planeringsmötet den 29 oktober. Ett 
förslag till verksamhetsplan och budget skall vara klar innan mötet. Vid nästa 

styrelsemöte kommer detaljer inför mötet att planeras. Mötet beslutade att förlägga 

mötet till restaurang Murklan på Frösö strand med start kl. 10.00 

 

 Ordförande tog upp valberedningen inför årsmötet. Det är upp till hela styrelsen att 
komma med förslag på tilltänkta ledamöter.  

 

 Ordförande informerade om kranfrågan. Ärendet har remitterats från Kultur och Fritid 

till Miljö och samhällsnämnden och därefter vidare till Fastighetskontoret, Bengt 

Nilsson. Kommunen är negativt inställd till placeringen i Östersunds båthamn och 

kommunen har heller inte visat något intresse att medverka ekonomiskt till en lösning 

vid Jamtlibryggan. Varvsgruppen kommer att lägga fram ett nytt förslag på lösning 

invid Jamtlibryggan. Förslaget innebära en ny markundersökning. Även en ny 

skrivelse till kommunen kommer att insändas före årsmötet. 

 

 Mötet beslutade att prestationerna (guldmedalj) vid SM ska premieras i samband med 
årsmötet med blommor och biobiljett 

 

 Ordförande och Sven Wahlström informerade om Bingoalliansens uppgörelsen med 
anledning av arbetsdomstolens dom är nu klar. Skadestånd och anställningstiden 

framåt har reducerats. Dessutom har Bingoalliansen fått en uppgörelse som inte kräver 

så stora direktbetalningar. För SSS del innebär uppgörelsen halverade intäkter dvs. 15 

tkr mindre intäkter under ett år till jollesektionen.   

 

 Ordförande informerade att SSS saknar representant i hamnkommittén under 
resterande tid av året. Orsaken är att utsedd representant har flyttat.  

 

 Ordförande informerade att det är full fart på byggnationsarbetet vid 

Kungsgårdsvikens gästhamn. Arbetet fördröjdes m.a.a. dröjsmål om olika tillstånd 

från kommunen. Tidsplanen flyttades då fram och arbetet förlades till denna höst i 

stället för under våren som var den ursprungliga planen.  

 

 Ordförande informerade om att det kommit signaler om bristande ordning i 
klubbhuset. Mötet hade dock uppfattat ordningen under sommaren som relativt god. 

Dock har det vid några enstaka tillfällen brustit. En skyllt med ordningsregler finns 

uppsatt. Mötet beslutade att inte vidta några ytterligare åtgärder m.a.a. detta.  
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Kölbåt 

 

 

 Claes Hoglert informerade om sommaren. Poängsegling har genomförts enligt plan.  
Två poängseglingar har dock inte genomförts pga. dålig vind. Storsjön runt 

genomfördes i lördags. Vuxenseglarskola har genomförts med fem deltagare. Dessa 

har möjlighet att segla upp för intyg enligt Nämnden för Båtlivsutbildning. Olles båda 

planerade eskaderseglingar har genomförts.  

 

Information från jollesektionen 

 

 Jollesektionen har haft en bra sommar. Man har haft bra framgångar vid junior SM 
och vid jollecupper. Flera träningsläger har genomförts. Det har varit ett 

utomordentligt stort intresse för seglarskolan. Föreningsdagen vid Jamtli var 

framgångsrik och kommer att återupprepas.  

 

 Jollesektionen har som ambition att det skall finnas ett omklädningsrum och 

undervisningslokal invid klubbhuset. Ständiga kontakter med kommunen sker m.a.a. 

detta.  Jollesektionen kommer att ta upp dessa ambitioner vid planeringsmötet.  

 

 Information från Anläggning 

  

 Kjell informerade om att en ny städdag kommer att äga rum 24 september, vilket blir 
det sista tillfället att utföra sin arbetsplikt för de som har båt på varvet. De som under 

året inte deltagit vid arbetsdagarna kommer att få betala 500 kr.  

 

 Kjell Sundström informerade om problem med toaletterna vid klubbhuset i hamnen. 
Mötet beslutade att uppdra till Olle Ternström att sätta upp en informationsskyllt om 

vart man ska vända sig om nya problem med toaletten uppstår.  

 

 

 Kjell Sundström informerade om att det förekommit att klubbens följebåt varit 
vattenfylld vid ett par tillfällen under sommaren och uppmanade att berörda måste ha 

bättre kolla på detta.  

 

§ 7 Övriga frågor 

 

 Sven Wahlström informerade att vid nästa styrelsemöte ska styrelsearvodet utbetalas. 

De som haft kostnadsersättning motsvarande 990 kr skall redovisa dessa.  

 

§ 8 Nästa möte: 

  

Nästa styrelsemöte ändras och blir 6:e  september kl.19.00 i klubbhuset.  
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§ 9 Beslut tagna under mötet 

 

 Mötet beslutade att förlägga planeringsmötet till restaurang Murklan på Frösö strand 
kl. 10.00 

 

 Mötet beslutade att premiera prestationerna vid junior SM  
 

 Mötet beslutade att ändra datum för nästa styrelsemöte till 6 oktober kl. 19.00 vid 

klubbhuset. 

 

§  10              Mötets avslutande 
 

Ordförande avslutade mötet och tackade de närvarande för visat intresse. 

 

 

 

 

Vid protokollet: 

 

 Jan-Olov Undvall 

 

 Justeras: 

 

 Asbjörn Norling   
 

 


